





<b>name_uz</b>	<b>name_ru</b>	<b>name_en</b>	<b>value_uz</b>	<b>value_ru</b>	<b>value_en</b>
Izoh	Примечание	Note	2010-2019 yillar uchun ma'lumotlar aniqlik kiritilgan (qayta baholab chiqilgan) ma'lumotlarni hisobga olgan holda keltirilgan; 2021-2022 yil dastlabki ma'lumotlar; Yillar yanvar-dekabr holatiga ko'rsatilgan; 2022Q1 yanvar-mart holatiga ko'rsatilgan; 2022Q2 yanvar-iyun holatiga ko'rsatilgan	Данные за 2010-2019 гг. приведены с учетом уточненных (пересмотренных) данных; 2021-2022 год предварительные данные; Годы указаны по состоянию на январь-декабрь; 2022 Q1 по состоянию на январь-март; 2022 Q2 по состоянию на январь-июнь	Data for 2010-2019 given adjusted (revised) data; 2021-2022 preliminary data; The years are indicated as of January-December; 2022 Q1 as of January-March; 2022 Q2 as of January-June

<b>name_uz</b>	<b>name_ru</b>	<b>name_en</b>	<b>value_uz</b>	<b>value_ru</b>	<b>value_en</b>
Hisoblash metodikasi	Методы расчета	Calculation methodology	Tashilgan yuk (yuk tashish hajmi) – transport orqali tashilgan yuklarning tonnalardagi miqdori (pullik bagaj va pochtani qo'shgan holda). Ko'rsatkich transport turlari, qatnov, yuk turlari bo'yicha hisobga olinadi. Yuklarni tashish jarayonining dastlabki daqiqasi "jo'natilgan yuklar (jo'natish)" ko'rsatkichi bilan aks ettiriladi, yakuniy nuqta – "kelib tushgan yuklar (kelib tushishi)" ko'rsatkichi hisoblanadi. Transportning barcha turlari uchun (avtotransportdan tashqari) tashilgan yuklarning hajmi jo'natish vaqtida ko'rsatilgan. Avtotransportda, tashilgan yuklarning hisob-kitobi kelish vaqtida amalga oshiriladi. Ayrim transport tashkilotlari uchun bajargan ishining umumiyligi hajmini tavsiflash uchun "yuklarni tashish (tashish)" ko'rsatkichi qo'llaniladi, bunda jo'natilgan yuklar va boshqa tashkilotlardan tashish uchun qabul qilingan yuklarning yig'indisi bilan ifodalanadi. Tashilgan yuk hajmi statistik ko'rsatkichini hisabini yuritishda jo'natilgan yuklar, ya'ni bunda yuk tashish shartnomasi bilan rasmiylashtirilgan yuk partiyasi (jo'natma) inobatga olinadi. "Tashilgan yuk" ko'rsatkichini shakllantirish xalqaro statistika tashkilotlari, Yevrostat, MDH Statistika qo'mitasi tavsiyalari va Milliy hisoblar tizimining ta'rifi asosida amalga oshiriladi.	Перевезено грузов - количество грузов (включая платный багаж и почту) в тоннах, перевезенных транспортом. Учитывается по видам транспорта, сообщений, роду грузов. Начальный момент процесса перевозок грузов отражается показателем «отправлено (отправление) грузов», конечный момент - показателем «прибыло (прибытие) грузов». По всем видам транспорта, перевезенных грузов показывается кроме автомобильного, объем по моменту отправления. На автомобильном транспорте учет перевезенных грузов осуществляется по моменту прибытия. Для отдельных организаций транспорта для характеристики всего объема работы применяется показатель «перевезено (перевозка) грузов», который определяется как сумма отправленных грузов и принятых грузов от других организаций транспорта для перевозки. Единицей наблюдения в статистике перевозок грузов является отправка, т.е. партия груза, перевозка которой оформлена договором перевозки. Формирование показателя «перевезено грузов» – на основании рекомендаций международных статистических организаций, Евростата, Статкомитета СНГ и определения Системы национальных счетов.	Freight transported - the amount of freight (including paid baggage and mail) in tons transported by transport. It is taken into account by types of transport, messages, and type of freight. The initial moment of the freight transportation process is reflected by the indicator "freight dispatched (dispatch)," the final moment - by the indicator "freight arrived (arrival)." For all types of transport, the transported freight is shown except for road transport, the volume at the time of dispatch. In road transport, the accounting of transported goods is carried out at the moment of arrival. For individual transport organizations, the indicator "transported (cargo transportation)" is used to characterize the entire volume of work, which is defined as the sum of the sent goods and the goods accepted from other transport organizations for transportation. The unit of observation in the statistics of cargo transportation is a shipment, i.e. a batch of cargo, the transportation of which is formalized by a transportation contract. Formation of the indicator "transported cargo" – based on the recommendations of international statistical organizations, Eurostat, the CIS Statistical Committee and the definition of the System of National Accounts.